
РЕГWБЛИКА  СРБИЈЛ  
АУТОНОМНЛ  ПОКРАЈ}І}{л  ВОЈВОДHНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
ГРАдОнчЕЈТник  
ГРАДА  НОВОГ  САдА  
Број : јј-020-З /2019-1 174/АІ  
дана: 22. августа  2019. године  
НОВИ  САД  

СКУПШТШІА  ГРАДА  НОВОГ  САДА  
-Председник  

У  складу  са  Вашим  дописом  број : 06-1/2019-798-1, од  15. јула  2019. 
године, повоДоМ  одборничког  питања  које  је  поставио  одборник  у  Скупштини  
Града  Новог  Сада, Александар  Бујић, на  LІІ  седници  Скупштине  Града  Новог  
Сада, одржаној  15. јула  2019. године, а  које  гласи: ,,У  улици  Максима  Горког  од  
бројева  19 до  броја  29 су  зелена  површина  и  тротоар  узурпирани  са  два  
нелегална  градилишта  и  то  стање  је  деценијско  и  поред  пријава  није  дошло  до  
поступања  инспекцијских  органа  у  овом  целокупном  периоду . Поставњам  
питање  ево  Градоначелнику  када  је  већ  остао  када  ће  тај  део  бити  ослобођен  за  
несметан  пролаз  пешака  и  када  ће  бити  рестауиран  зелени  појас  који  се  налази  
на  том  делу?, доставња  Вам  се, одговор  Градске  управе  за  инспекцијске  послове  
на  поставњено  одборничко  питање, на  дање  постунање  у  складу  са  
Пословником  Скуnштине  Града  Новог  Сада  (,,Службени  лист  Града  Новог  
Сада , број  64/16). 

С  појптовањем , 

ГРАДОНАЧЕЈШШ  

Munoіu Вучевић  



ГРАД  НОВІ  С  . 

СЛ&kЊА  Н  ВkL1ЈНWХ , нА  
fl) ј  l{(()l Сл  

в. ј/2 -07- 2019 
дwум; 

  

  

нси  САЈ  

 

РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
СКУПШТИНА  ГРАДА  нОВОг  САДА  
Број : 06-1/20 19-798-1 
15.јул 2ој 9. године  
НОВИСАД  

ГРАДОНАЧЕЛНHК  
ГРАДА  НоВог  САдА  

Одборник  у  Скупппини  Града  Новот  Сада,  Александар  Бујић, на  LіІ  седници  Скупјптине  Града  
Новог  Сада, одржаној  15. јула  20 19. године, поставио  је  следеће  одборличко  питање: 

1. ,,У  улици  Максима  Горког  од  бројева  19 до  броја  29 су  зелена  површина  и  тротоар  узурпирани  
са  два  нелегална  градилишта  и  то  стањеје  деценијско  и  поред  пријава  Није  дОШЛО  до  поступања  
инсгјскцијских  органа  у  овом  целокупном  периоду.  Поставл,ам  питање  ево  Градоначелнику  
када  је  већ  остао  када  ће  тај  део  бити  ослобођен  за  несметан  пролаз  пегпака  и  када  ће  бити  
рестауиран  зелени  појас  који  се  налази  на  том  делу? 

У  складу  са  чланом  35. став  2. и  36. Пословника  Скупштине  Града  Новог  Сада  (,,Службени  лист  
Града  Новог  Сада , бр.  64/16), потребноје  да  припремите  и  доставите  одговор  на  одборничко  питање. 



.в.д. ЗМЕНИКА  НАЧЕЛНИКА  
г  

Синиша  Вvfиј $вић  

РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  војводинл  
ГРАДНОВИСАД  
ГРАдСКА  УПРАВА  зА  ИНСПЕКЦИЈСКЕ  ПОСЛОВЕ  
димитрија  Туцовића  бр.  З  
Број: ХW-021-1/2019-1068 
Дана: 16.18.2019. године  

НОВИ  САД  
СЛУЖБА  ИЗВР[ЦНИХ  ОРГАНА  

ПРЕдМЕТ: Предлог  текста  на  одборничко  питање  одборника  Александра  Булића  
поставлено  на  седници  LІI Скупштине  Града  Новог  Сада  

У  складу  са  чланом  lО.став  2 Пословника  о  раду  Градског  већа  Града  Новог  
Сада  ( Сл.лист  Града  Новог  Сада  бр.42/11  и  З1/201В) доставламо  вам  Предлог  текста  
одговора  на  одборничко  питање  одборника  Александра  Вујића, поставлено  на  LІ I 
седници  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржаној  15. јула  2019. године, ксји  је  
припремлен  у  Градској  управи  за  инспекцијске  послове. 

Предлажемо  да  Градоначелник  Града  Новог  Сада  размотри  наведени  
материјал  и  донесе  закјучак  у  предложеном  тексту. 

ЧЛАН  ГРАДСКОГ  ВЕЋА  

ладмир  Стојковиh 



Слутба  и3вршних  органа  Града  Новог  Сада, обратила  се  дописом  бр.ІІ-О2О-3/2019-
1174 са  захтевом  да  Градска  управа  за  инспекцијске  послове  припреми  и  достави  
одговор  на  одборничко  питање  одборника  у  Скупштини  Града  Новог  Сада  
Александра  Бујића, поставлено  на  LІІ  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада, 
одржаној  15. јула  2019. године: 

,,У  улици  Максима  Горког  од  бројева  19 до  броја  29 су  зелена  површина  и  тротоар  
узурпирани  са  два  нелегална  градилишта  и  то  стање  је  деценијско  и  поред  пријава  
није  дошло  до  поступања  инспекцијских  органа  у  овом  целокупном  периоду. 
Постав.њам  питање  ево  Градоначелнику  када  је  већ  остао  када  ће  тај  део  бити  
ослобођен  за  несметан  пролаз  пешака  и  када  ће  бити  рестауиран  зелени  појас  који  се  
налази  на  том  делу? 

одговоР  

-Комунални  инспектор  Одсека  за  контролу  и  заштиту  јавних  зелених  површина  
је  дана  02.08.2019.године  извршио  ванредни  инспекцијски  преглед  и  заједно  за  
представницима  ЈКПГрадско  зеленило  и  Градске  управе  за  грађевинско  землиште  
и  инвестиције, записнички  констатовао , да  је  на  поменутој  локацији  јавна  зелена  
површина  оштећена, односно  неуређена. С  обзиром  да  је  предметна  јавна  зелена  
површина  у  програму  редовног  одржавања  од  стране  надлежног  јавно-комуналног  
предузећа  ,,Градско  зеленило , дат  је  налог  да  се  иста  реконструише  , односно  
озелени, сходно  Одлуци  о  обавлању  комуналних  делатности  одржавања  јавних  
зелених  површина  ( Сл. Лист  Града  Новог  Сада  , бр. 69/13, 13/14, 28/14,63/14, 
74/16,16/18, и  31/19.] Дана  15. августа  2019.године  приступило  се, од  стране  
надлежног  комуналног  предузећа  Градско  зеленило , озелењавању  и  
реконструкцији  предметне  јавне  зелене  површине. 

На  предметној  локацији  приступило  се, по  налогу  Градске  управе  за  
грађевинско  землиште  и  инвестиције , постав.њању  препрека  (стубића), од  стране  
ЈКп  Градско  зеленило , како  би  се  онемогућио  прилазак, односно  бесправно  
паркирање  возила. 

-да  је  поступајући  комунални  инспектор  Одсека  за  контролу  комуналних  
објеката  и  уређаја  на  површинама  јавне  намене, извршио  ванредни  инспекцијски  
надзор, везано  за  узурпирање  јавне  површине  у  улици  Максима  Горког, испред  броја  
19, и  том  приликом  је  констатовано  да  инвеститор  ,,Визија  Доо  поставио  
градилишну  ограду  на  делу  јавне  површине, за  чије  поставлање  nоседује  решење  
Градске  управе  за  комуналне  послове, којим  је  одобрено  заузеће  јавне  површине  за  
период  до  1О.06.2020.године. 

-да  је  комунални  инспектор  покренуо  управни  поступак  и  дао  налог  да  се  
уклони  грађевински  материјал  и  други  отпад  који  је  поставлен  на  јавној  површини , 
испред  броја  29, на  наведној  локацији, и  да  је  исти  и  уклоњен  дана  15. августа  
2О19.године. 

ШЕФ  ОДСЕКА  
владимирделић  
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